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Protokół Nr XXXVIII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 29 sierpnia 2022r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12.30. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live  

Ad pkt 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

                Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, 

Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy, sołtysów i wszystkich obecnych na sali.  

Ad pkt 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

                otwarcia obecnych jest 14 radnych w związku z tym rada jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad pkt 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi do przekazanego porządku obrad.  

             Burmistrz wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

kolejnego jako 12 brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga specjalnego w szkole prowadzonej przez 

Gminę Pierzchnica. Projekt uchwały w tej sprawie radni otrzymali przed rozpoczęciem sesji. 

Poinformował, że sprawa wynikła w ostatnich dniach, Dyrektor wystąpił z wnioskiem, że jest 

taka konieczność żeby taką uchwałę podjąć. Powiedział, że więcej powie przy tym punkcie. 

 Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Burmistrza o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały jako kolejnego punktu 12 w brzmieniu: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagoga specjalnego w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych i  za 

było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad sesji został uzupełniony o zgłoszony wniosek ponieważ uzyskał wymaganą 

liczbę głosów do zmiany porządku obrad. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zmiany porządku obrad sesji stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady zapytała czy są inne uwagi do porządku obrad. Więcej wniosków nie było 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 20 czerwca 2022r. i z dnia 8 lipca 2022r. . 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał dwóch ostatnich sesji. 

6. Nowelizacja budżetu gminy na rok 2022. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038. 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live


2 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na 

wykonanie robót budowlanych polegających na umocnieniu rowów przy drodze 

powiatowej nr 1349T przez wieś Pierzchnianka. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w spółdzielczym 

własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagoga specjalnego w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. 

13. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt 4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołów z     

                dwóch ostatnich sesji, z 20 czerwca 2022r. i z 8 lipca 2022r. w związku z tym poddała 

pod głosowanie zatwierdzenie protokołów z dwóch sesji. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych i za głosowało 14 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołów z dwóch ostatnich 

sesji z 20 czerwca 2022r. i 8 lipca 2022r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokoły z dwóch ostatnich sesji z 20 czerwca 2022r.  

i z 8 lipca 2022r. zostały zatwierdzone jednogłośnie. 

  

Ad pkt 5.Przewodnicząca rady poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji  

               uchwał dwóch ostatnich sesji.  

Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie występowali w sprawie przedstawionego sprawozdania. 

  

Ad pkt 6.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w   

                 budżecie Gminy na rok 2022. Do projektu uchwały jest autopoprawka Burmistrza, 

którą radni otrzymali przed rozpoczęciem sesji. Poinformowała, że projektem uchwały 

zajmowała się komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta 

i Gminy o krótką informację na temat wprowadzanych zmian w budżecie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych łącznie o kwotę 147 677,91 zł oraz zwiększa się plan wydatków 

budżetowych o kwotę 147 677,91 zł. Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu 

określone załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone 

załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie 

wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia  planowane 

do poniesienia w 2022 roku, w załączniku Nr 4 Dochody i wydatki związane z realizacją zadań 

realizowanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2022r.  i w załączniku Nr 5 Dotacje celowe w 2022 roku. Omówił również 

zmiany jakie wprowadza się autopoprawką. 
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Burmistrz poinformował, że wprowadza się dwie istotne zmiany w budżecie. Pierwsza 

to inwestycja umocnienia rowów w Pierzchniance. Jest to zadanie powiatu i to on powinien 

realizować ale z uwagi na pewne problemy uzgodniono z władzami powiatu, że gmina to zrobi 

a powiat zrefunduje 50%. Drugie zadanie to jest wprowadzenie do budżetu dużego zadania z 

polskiego ładu na budowę garażu Maleszowie i placów zabaw w trzech miejscowościach 

Pierzchnianka, Wierzbie i Maleszowa, tą są środki z programu dla miejscowości 

popegeerowskich. Powiedział, że ze Skarbnikiem podjął decyzję co do wykorzystania funduszu 

sołeckiego w przyszłym roku. Większość sołtysów otrzymała pisma dotyczące przeznaczenia 

funduszu sołeckiego żeby środki z tego funduszu przeznaczyć na inwestycje strategiczne, które 

wymagają wkładu własnego, bo inaczej w przyszłym roku braknie pieniędzy. W skali gminy 

fundusz sołecki wynosi 420 tys. zł. W przyszłym roku przewiduje się inwestycje na kwotę 

około 20 mln zł. Wkładu własnego do tych środków trzeba będzie mieć około 2,5 do 3 mln zł. 

Mówił, że taki problem jest również w innych gminach, w Chmielniku np. podjęli uchwałę 

żeby w przyszłym roku nie tworzyć funduszu sołeckiego. Powiedział, że zastanawiał się nad 

tym i stwierdził, że jest to niekorzystne ekonomicznie, bo nie otrzyma się refundacji 

poniesionych kosztów z budżetu państwa, która wynosi około 20%. Podkreślił, że będzie na 

zebraniu w każdym sołectwie i będzie to tłumaczył mieszkańcom. 

Pełna wypowiedź Burmistrza została zarejestrowana w nagraniu z obrad sesji. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

rok 2022 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/43/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2022 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt 7.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w  

                 uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica 

na lata 2022-2038. Do tego projektu uchwały jest również autopoprawka Burmistrza, którą 

radni otrzymali przed rozpoczęciem sesji. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała 

się komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy  

o krótką informację o wprowadzanych zmianach. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian  wprowadzonych przed chwilą uchwałą 

w sprawie zmian w budżecie gminy oraz zarządzeń wydanych przez Burmistrza od ostatniej 

sesji. Omówił zmiany, które dokładnie wyjaśnione są w objaśnieniach do wieloletniej prognozy 

finansowej określonych załącznikiem nr 3 do projektu uchwały. Autopoprawka do wieloletniej 

prognozy finansowej wynika z autopoprawki do zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/44/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad  pkt 8.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia  

                  pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót budowlanych 

polegających na umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś 

Pierzchnianka. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która 

po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że to jest to co było omawiane przy zmianach w budżecie 

gminy. Powiedział, że taka formuła była zastosowana w przeszłości, W ten sposób zrobiony 

został rów w Podlesiu. 

 Sołtys Marek Malinowski zapytał kto wygrał przetarg na umocnienie tych rowów i czy 

to będzie wykonane w całości czy coś jeszcze zostanie do wykonania. 

 Burmistrz poinformował, że o szczegóły to odsyła do pracownika Kaczmarka żeby się 

dopytać. Powiedział, że było zaplanowane całe zadanie a wykonawca jest z  gminy Górno ale 

nie pamięta dokładnie nazwy wykonawcy. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót budowlanych polegających na umocnieniu rowów 

przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś Pierzchnianka w związku z tym przewodnicząca 

rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót budowlanych polegających na 

umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś Pierzchnianka stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/45/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie 

robót budowlanych polegających na umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 1349T 

przez wieś Pierzchnianka została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad  pkt 9.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia  

                 kredytu. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, 

która po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o zabranie 

głosu w sprawie projektu uchwały. 
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Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że uchwała budżetowa 

uchwalona w grudniu 2021r., która zakładała przychody z tytułu kredytu w wysokości 

850 000zł na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów. Kredyt jest ujęty w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. Spłata tego kredytu ma nastąpić w latach 2035-2036 roku. Jest 

konieczność podjęcia tej uchwały żeby wystąpić do Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

wydanie opinii oraz wyboru wykonawcy udzielającego kredytu. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/46/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zaciągnięcia kredytu została podjęta jednogłośnie. 

  

Ad pkt 10.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia  

                  zgody na sprzedaż udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu 

mieszkalnego. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która 

po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie 

projektu uchwały. 

Burmistrz poinformował, że Gmina Pierzchnica nabyła spadek po jednym z 

mieszkańców gminy. Spadkobiercy odrzucili spadek i z mocy prawa gmina przejęła spadek tj. 

udział w mieszkaniu w Siemianowicach Śląskich o wielkości 5/60. Pozostali udziałowcy chcą 

kupić ten udział i żeby sprzedać to rada musi wyrazić zgodę. Wycena tego udziału wynosi 

13 000 zł. 

Radny Piotr Cendrowski zapytał jak to się stało że gmina nabyła spadek. 

Burmistrz wyjaśnił, że spadkobiercy odrzucili spadek i wtedy z mocy prawa taki spadek 

przejmuje gmina. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego w związku z tym 

przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/47/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w spółdzielczym 

własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt 11.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany w  

                  uchwale w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole 



6 

 

prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się 

komisja budżetowa, która po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o 

zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

Burmistrz poinformował, że jest propozycja podwyższenia dodatku funkcyjnego dla 

dyrektora szkoły i wicedyrektora. Dodatek ten aktualnie wynosi dla dyrektora od 30% do 50% 

wynagrodzenia zasadniczego i dla wicedyrektora od 20% do 30% wynagrodzenia 

zasadniczego. Uzasadnieniem podwyżki stawek dodatku funkcyjnego jest to, że zmniejszył się 

stan kadry kierowniczej. Jak były uchwalane dodatki to był dyrektor i dwóch wicedyrektorów, 

później był dyrektor i wicedyrektor oraz kierownik administracyjny. Stanowisko kierownika 

administracyjnego zostało zlikwidowane i pozostał tylko dyrektor i wicedyrektor. Zmniejszyła 

się liczba osób na stanowiskach kierowniczych to spada większa odpowiedzialność na obecne 

stanowiska kierownicze, dlatego zasadne jest podwyższenie dodatków. Poza tym  dobrze 

ocenia pracę dyrektora, w szkole dużo pozytywnych rzeczy się dzieje, jest wiele projektów i 

dyrektor zasługuje żeby go lepiej wynagradzać. Powiedział, że jest to ważny czynnik 

motywujący i mobilizujący do jeszcze lepszej pracy.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę 

Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmiany w uchwale w 

sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez 

Gminę Pierzchnica  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/48/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmiany w uchwale w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt 12.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie określenia  

                  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga specjalnego w 

szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie 

projektu uchwały. 

Burmistrz poinformował, że zachodzi konieczność ustalenia wymiaru godzin zajęć 

pedagoga specjalnego, bo takie stanowisko zostało wprowadzone. Dyrektor żeby mógł 

zatrudnić pracownika na takim stanowisku musi mieć określony wymiar godzin w tygodniu, 

który ustala rada i stąd projekt uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga specjalnego w szkole prowadzonej przez 

Gminę Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 
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Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga specjalnego w szkole prowadzonej przez 

Gminę Pierzchnica stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/49/2022 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagoga specjalnego w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad pkt 13. Wolne wnioski. 

 Pracownik Urzędu Miasta i Gminy Klaudia Pawlik poinformowała, że LGD Białe Ługi 

przystąpiło do opracowania nowej strategii rozwoju i w każdej gminie organizowane są 

spotkania dotyczące tworzenia nowej strategii rozwoju. W gminie Pierzchnica takie spotkanie 

będzie 15 września 2022r. od godziny 10 do godziny 12 i prosiła radnych i sołtysów o wzięcie 

udziału w tym spotkaniu. 

 Radna Jadwiga Łopatowska zgłosiła w imieniu mieszkanki Pierzchnianki (nazwisko 

znane Burmistrzowi), że cały czas śmierdzi z przepompowni, która jest blisko jej domu. 

 Radna Malwina Wrona mówiła, że w czerwcu br został zlikwidowany kurs BUS-a ze 

Skrzelczyc do Chmielnika, który jeździł przez Drugnię. Zapytała czy są jakieś informacje od 

przewoźnika czy od września przywróci ten kurs, a jeżeli nie to czy w tym kierunku 

prowadzone są jakieś działania żeby coś jeździło. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał kiedy będzie robiona modernizacja oświetlenia 

ulicznego w gminie. Usuwanie awarii oświetlenia będzie naprawiane czy nie. Czy jest jakiś 

plan wyłączania oświetlenia ulicznego, bo wydaje się to nieuniknione. 

 Radny Arkadiusz Ogłoza mówił, że skrzyżowanie ulicy Lipowej z ulicą Sosnową jest 

równorzędne i zachodzi potrzeba ustawienia na tym skrzyżowaniu lustra. 

Na ulicy Lipowej są dwa progi zwalniające i są wnioski mieszkańców żeby bliżej ulicy 

Jodłowej zamontować jeszcze jeden próg zwalniający, bo w tym rejonie jest dużo dzieci i ze 

względu na ich bezpieczeństwo zasadne jest zamontowanie progu. 

 Radny Piotr Cendrowski zapytał do kiedy można składać wnioski do projektu budżetu 

na 2023 rok. 

Burmistrz odpowiedział, że można składać wnioski do 30 września br, bo w październiku trzeba 

przygotowywać projekt budżetu. 

 Sołtys Ryszard Bryk mówił, że na początku roku został zgłoszony do realizacji projekt 

drogi do Osin. Zapytał czy prace trwają, bo na drodze nie widać nikogo, na jakim to jest etapie 

i kiedy nastąpi ukończenie tego projektu. 

 Radna Jadwiga Łopatowska zapytała czy wiadomo coś w sprawie zgłoszenia wniosku 

na modernizacje drogi w Pierzchniance w kierunku Ujen. 

 

Odpowiedzi na zgłoszenia udzielił Burmistrz. 

 Odnośnie brzydkich zapachów z przepompowni powiedział, że przekaże to do Zakładu 

Komunalnego żeby podjęli działania w celu usunięcia uciążliwości. 

Odnośnie drogi Pierzchnianka Ujny to posiada informację ze starostwa, że wniosek został 

złożony do Funduszu Dróg Samorządowych o dotację. Powiedział, że będzie czynił zabiegi 

żeby wniosek uzyskał dofinansowanie żeby w przyszłym roku móc zrealizować zadanie. 

 Odnośnie busa do Skrzelczyc powiedział, że dzwonił do przewoźnika i informacja była 

taka, że jeden kierowca zrezygnował z pracy, a ponieważ było mało pasażerów na tej trasie to 
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zrezygnowali z tego kursu. Nie był ten kurs dofinansowywany i dlatego nie można wymusić na 

przewoźniku żeby jeździł. 

 Odnośnie modernizacji oświetlenia to umowa z wykonawcą podpisana została w 

czerwcu. Firma musi mieć uzgodnienie z Zakładem Energetycznym procedury wymiany i 

potrwa to do końca roku. Po nowym roku w ciągu miesiąca góra dwóch miesięcy mają dokonać 

wymiany. Powiedział, że podjął decyzję i w miesiącu sierpniu zostały usunięte wszystkie 

awarie. W temacie wyłączania to sterowanie powinno dać taką możliwość czy to wyłączać czy 

zmniejszać natężenie oświetlenia. Na dzień dzisiejszy nie rozważano żeby co druga lampa 

świeciła. Na razie są stare stawki za energię i będzie się świecić jak dotychczas. Jak podrożeje 

energia to wtedy będą rozważane sprawy wyłączania oświetlenia.  

 Odnośnie lustra i progów na Osiedlu Leśnictwo to trzeba się przyjrzeć czy jest to 

zasadne.  

 Odnośnie projektu drogi powiatowej do Osin to w lutym albo w marcu podpisano 

umowę na wykonanie projektu z kwotą prawie 200 tys. zł i w ciągu roku mają ten projekt 

przygotować. Mówił, że po wakacjach planował się przypomnieć żeby nie opóźniali żeby 

można było w przyszłym roku złożyć wniosek o jakąś dotację. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał o sprawę kiosku w Rynku co można zrobić żeby 

ten kiosk zaczął działać, bo jest bardzo potrzebny ludziom. 

 Burmistrz powiedział, że kiosk jest własnością ruchu i zastanawiał się żeby wystąpić z 

wnioskiem żeby sprzedali gminie ten kiosk i wtedy gmina mogłaby wydzierżawić ten kiosk. 

 Radna Kamila Adamczyk zgłosiła, że w nocy bardzo często była wyłączana woda i na 

to nie było żadnej informacji. Woda była wyłączana od godziny 1 w nocy do godzin porannych 

i mieszkańcy skarżą się tym, że po pierwsze występuje brak wody a po drugie po odkręceniu 

kranu leci powietrze i w tedy wodomierz bardzo szybko się obraca i nabija wodę, której nie 

zużyto.  

 Burmistrz powiedział, że skoro wyłączają to są jakieś problemy z wodą. Jest bardzo 

suchy sierpień. Cały czas jest procedowane uruchomienie ujęcia wody w Skrzelczycach. Jeśli 

się to ujęcie uruchomi to wody nie powinno brakować w gminie wody. Mówił, że w wielu 

gminach jest problem z wodą. 

 Burmistrz powiedział, że pod urząd podjedzie autobus i zaprasza wszystkich żeby 

jechać i zobaczyć zmodernizowaną oczyszczalnię, bo wydano tam ponad 3 mln zł ma być poseł, 

bo zapewniał, że przyjedzie. Zachęcał do wzięcia udziału. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział i 

zamknęła trzydziestą ósmą sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy.  

Sesja zakończyła się o godzinie 13.30. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S. Kielesiński 

Przewodnicząca Rady 

       (-) Maria Łopatowska 

 


